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 אתרים  שיבת ועדת שימור י

 

 נוכחים:  

 ראש העירייה, חיים ברוידא  

 סגנית ראש העיר וחברת הוועדה  דרורה כהן, 

 נציגת ציבור ויועצת הוועדה חניה שמיר,

 , נציגת ציבור טל -נאוה מי 

 ., מזכירת הועדהרחל ריינשטיין

 לא השתתפו:  

 , חבר הוועדה אלי אלוש

 הוועדה, חברת רונית ויינטראוב

    גוטמכר  מיכל קלי  האדריכלית 

 נון, מנהלת מחוז מרכז של המועצה לשימור אתרי מורשת. -טל בן

 

 על סדר היום: 

 חזרה על תפקידי הוועדה וחוקי השימור  

 סקירת אתרים היסטוריים ברעננה

 

 עיקרי הדברים 

יכלו להשתתף  מאחר ומנהלת מחוז מרכז של המועצה לשימור אתרי מורשת ואדריכלית העיר לא  

 בישיבה, נדחה לישיבה הבאה נושא החזרה על תפקידי הוועדה. 

 ראש העירייה, חיים ברוידא פתח ותיאר את חשיבות נושא השימור בכלל . 

רחל ריינשטיין הציגה את רשימת האתרים אותם הוחלט לשלט עם שלטי המועצה לשימור אתרי  

 ורשת  מ

 רשימת השלטים של אתרים היסטוריים  

 הנופלים )בית הנוער(אנדרטת  .1

 בריכה, מגדל המים   .2

 מגדל השמירה עירייה  .3

 בית הכנסת הגדול  .4

 בית ספר מגד  .5

 בית השימוש הציבורי הראשון  .6

 בית העם, עיריית רעננה .7

 בית משפט השלום, בית התרבות, ספריה  .8

 המרפאה .9

 בית האבות  .10

 מתחם השוק  .11



 מתחם מכבי, בריכת השחיה וקולנוע צוק אור  .12

 עננה עמדת הגנה צומת ר .13

 בריכת המים גן דוד  .14

 הבאר הראשונה .15

 מגדל המים מגדל  .16

 מחנה העולים  .17

 בית אוסטרובסקי  .18

 " השרון קפה "מרכז .19

 אמפי  .20

 גן מלכה .21

 בית גינגולד וספריית לזר  .22

 ת כפר נחמן מעבר .23

 היער הקטן  .24

 חירבת עזון  .25

 זוגות וושינגטוניות  .26

 מתחם ההסתדרות, אנדרטה יהודה ברזילי  .27
   שירותי בריאות כללית   -קופ"ח  .28

 

דיווח על שיחתו עם מנכלית "מי רעננה" לגבי אפשרות הקמת "מיני מוזיאון" בחלק  חיים ברוידא  

 התחתון של מגדלי המים.  

 הועלתה אפשרות של תערוכה/תצוגה של בריכות המים ברעננה בכלל. 

רחל ריינשטיין הציגה בפני הנוכחים מצגת הסוקרת את אתרי רעננה השונים לפי תתי נושאים כמו :  

י ציבור, מוסדות חינוך, בארות ומגדלי מים, אנדרטאות/הנצחה/הגנה,בתי קפה ומסעדות, מוסדות  מבנ

 בידור ועוד.. )המצגת מצ"ב( 

בנושא כיכר ילדי רעננה חניה שמיר העירה שבזמנו, כשהוחלט על קריאת שם הכיכר , היא התנגדה  

נהרגו ע"י הבריטים ואף אחד  מאחר ומדובר היה בילדי לח"י שמאוד ועד היום היא מתרעמת על כך ש

 מהם לא היה מרעננה לא היה נכון לקרוא להם ילדי רעננה. 

 התקיים דיון קצר אודות חלק מהאתרים שהנוכחים הכירו היטב. 

רחל דיווחה שהייתה בקשר עם האדריכלית )שכאמור נבצר ממנה להשתתף( ושבישיבה הבאה יוגשו  

 ים ושהוועדה תתבקש לדון בהם ולאשרן. כנראה שתי תכניות חדשות לגבי אתרים היסטורי

 

 הישיבה הבאה תתואם בהמשך עפ"י מוכנות התוכניות שהוזכרו לעיל. 

 

 

 רשמה: רחל ריינשטיין  

 

 


